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Gott hopp för KA 4 

 
Chefen för KA 4 överste Lars Ahlström informerade om regementet vid 

årsmötet med Föreningen för Göteborgs försvar på länsstyrelsen under 

onsdagseftermiddagen. Han sade bl a att läckorna från Försvarets 

fredsorganisationsutredning angående KA 4:s framtid enbart var "plus-

märkta".  

Överste Ahlström sade sig ha anledning tro att regementet inte skulle 

beskäras alltför mycket. Däremot får man bereda sig på att kustartilleri- 

och örlogsstaberna i Göteborg slås samman.  

Fredsorganisationsutredningens slutbetänkande justeras på fredag denna 

vecka, berättar sekreteraren Ulf Sederwall, Utredningen överlämnas till 

försvarsministern den 5 juni.  

Vid årsmötet utspann sig en kort diskussion om kostnaderna för ABAB:s 

bevakning av KA 4.  

Denna drar 1,3 miljoner kr om året. Enligt regementschefen skulle man klara 

bevakningen avsevärt billigare med hjälp av de värnpliktiga. Han hade dock 

inga anmärkningar mot företagets sätt att fullgöra sina åtaganden.  

Den civila bevakningen tillkom på sin tid genom ett riksdagsbeslut. 

Kostnaderna i Göteborg blir höga, därför att företagets administration 

slukar förhå1llandevis mer pengar här än på andra håll. Ungefär 20 man går 

åt för bevakningen av KA 4. Även Säve depå har ABAB-folk i tjänst.  

Nya i föreningens styrelse blev hovrättsrådet Gunnar Dyhre, ordf i 

Göteborgs kvinnliga bilkår Kerstin Ekman, kapten Rolf Lindgren och Lena 

Andersson i Lottaförbundet. Av dem som avgick hedrades direktör Claes-

Axel Lagerwall. f d medlem av arbetsutskottet, med en silverbägare för sina 

insatser.  

 


